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Dagsorden
Til stede:

Dagsorden
Punkt 0: Valg af referent, protokolførsel

Punkt 1: Orientering (ikke aktiviteter)
Punkt 1.1: Folkestedet (v. Emilie)
Punkt 1.2: We Want You! (v. Emilie)
Punkt 1.3: ÅUF (v. Mika)
Punkt 1.4: Bifrost (v. Tobias)
Punkt 1.5: Børneudvalget (v. Emilie)
Punkt 1.6: Fondsøgning (v. Ann)
Punkt 1.7: FOU (v. Ann & Mika)
Punkt 1.8: Andet nyt?

Punkt 2: Økonomi (v. Ann)
Punkt 2.1: Status
Punkt 2.2: Nye medlemmer
Punkt 2.3: Blå Soldater - underskud (Lukket punkt)
Punkt 2.4: Magisk Dyst

Punkt 3: Indkomne forslag fra medlemmer (v. Mika)

Punkt 3.1: Indkøb af lys (v. Mika)
Punkt 3.2: Indkøb af sovegrej (v. Ann)
Punkt 3.3: Indkøb af toaster (v. Ann)

Punkt 4: Status på foreningens aktiviteter
Punkt 4.1: Aarhus ved Midnat (v. Emilie)
Punkt 4.2: Den Magiske Skole Aarhus (v. Mika)
Punkt 4.3: Biblioteksudvalget (v. Tobias)
Punkt 4.4: Efterskolebesøg (v. Benjamin)
Punkt 4.5: Legendarisk Filmaften i Aarhus (v. Mika)
Punkt 4.6: Åben Torsdag (v. Ann)
Punk 4.7: Voksenkampagne til Magisk Skole (v. Emilie)
Punkt 4.8: Karls Konfirmation (v. Mika)
Punkt 4.9: Hunger & Ligdans (v. Tobias)
Punkt 4.10: Blod & Begær (v. Ann)
Punkt 4.11: Jubilæum (v. Mika)
Punkt 4.x: Nye initiativer?
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Punkt 5: Opsamling på Alkoholsnak (v. Ann)

Punkt 6: Delegation til Bifrost Generalforsamling (v. Tobias)

Punkt 7: Elysion Generalforsamling 2023 arbejdsgruppe (v. Ann)
Evt. fastsættelse af måned?

Punkt 8: Eventuelt.
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Referat
Til stede: Ann Christensen, Mika Larsen, Tobias Nielsen, Emilie Ehlers, Benjamin Raben Borød,
Finian Westergaard (suppleant), Noah Adkins (medlem), Ozzy Askham (medlem), Lukas
Sørensen (medlem).
Der er 5 bestyrelsesmedlemmer til stede og dermed 5 stemmer. Derudover gæster 3 af Elysions
medlemmer mødet.

Referat
Punkt 0: Valg af referent, protokolførsel
Ann vælges som referent. Der er ført protokol. Dirigent er på forhånd valgt af mødeansvarlig,
dette er Mika.

Punkt 1: Orientering (ikke aktiviteter)
Punkt 1.1: Folkestedet (v. Emilie)
Det er muligt at booke i oktober året forinden, hvis man ønsker fast bookning (fx 1 gang i
ugen).
Jubilæet har været afholdt - det var fedt. Tillykke <3.

Punkt 1.2: We Want You! (v. Emilie)
Spildag i lørdags - mange mødte op. Det var fedt <3.
Sidste meetup var der et oplæg om dilemmaer i rollespil, som var populært.
Con Cimbri kan ikke laves, fordi Aarhus Kommune ikke kan få det til at ske (det bliver alt,
alt for dyrt at afholde). Noah tager det med til FOU.

Punkt 1.3: ÅUF (v. Mika)
Ny medlemsforening til indstilling næste år - Fødselsdagspatruljen.
Husk at årsmødet næste år er d. 23. Februar.
Arbejdsprogram følges stadig.
De har stadig en plads til DUFs delegationsmøde som observatør, som ÅUF plejer at
deltage til.

Punkt 1.4: Bifrost (v. Tobias)
Der har lige været HOB (i går/sidste weekend). Der arbejdes videre på alting.
Der arbejdes på generalforsamlingen medio november.
Der er Bifrost Østjylland forberedelsesmøde d. 14. november, som vi selvfølgelig også er
inviteret med til.
Vil man høre mere om Bifrost, kan man hive fat i Tobias eller Noah.

Punkt 1.5: Børneudvalget (v. Emilie)
Intet nyt.
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Punkt 1.6: Fondsøgning (v. Ann)
DUF har kortvarigt åbnet for Lokalforeningspuljen igen - den søger vi i morgen (se
detaljer i Punkt 3).
Tobias vil gerne søge Strakspuljen til opstart af Warhammer figurspil - det fint, i
koordinering med fondsansvarlig (Noah).

Punkt 1.7: FOU (v. Ann & Mika)
Inden bestyrelsesmødet blev der afholdt orienteringsmøde om Noahs arbejde i
Folkeoplysningsudvalget. Ann og Mika fremlægger, hvad der blev fortalt om på mødet.
Se referat:
https://docs.google.com/document/d/17rzpet0ZlPAq2tiQ6pLN1BnJmu6bgo05EdPIBVYkt
5E/edit
Vi vil for vildt gerne have et rollespilsfacilitetshus i Aarhus - ála Ungdomshuset i Odense.
Gøre det til vores eget.
Vi skal sætte os ned og lave et skriv om, hvad rollespilsforeningen har behov for i
faciliteter i Aarhus.
Se de 3 strategier her:
Folkeoplysnings Strategi
Outdoor Strategi
Facilitets Strategi

Punkt 1.8: Andet nyt?
Intet nej.

Punkt 2: Økonomi (v. Ann)
Punkt 2.1: Status
Foreningens økonomi går godt. +4000 kr. i kontingenter end forventet indtil videre.
Større post på uddannelsespuljen.
Terningeworkshoppen er udsat - går de 2000 kr. tilbage i NIP?

Punkt 2.2: Nye medlemmer
Pt. 105 medlemmer af foreningen - 4 nye medlemmer siden sidst - mega fedt!

Punkt 2.3: Blå Soldater
Under punktet forlader ikke-bestyrelsesmedlemmer mødet, mens punktet drøftes af
bestyrelsen.
Blå Soldater har haft et underskud på ca. 3.500 kr., selv om det skulle have været et
0-projekt.
Bestyrelsen beslutter enstemmigt, at foreningen dækker det, siden det er sket uagtsomt,
og at projektet har bidraget så meget til foreningen (fællesskab, erfaring, promovering
mv.). Vi skal selvfølgelig understrege overfor projektleder, at det ikke er i orden, og at vi i
fremtiden vil tage foranstaltninger (som fx at kasserer skal være inde over projekter i den
størrelse (pengesum, tid & elementer)) for, at det ikke sker igen.
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Punkt 2.4: Magisk Dyst
Erstatningsdysten havde et lille overskud på 911 kr., som vi får del i her senere. Det
betyder, at vores underskud fra arrangementet ender på lidt over 1.000 kr.

Punkt 3: Indkomne forslag fra medlemmer (v. Mika)

Punkt 3.1: Indkøb af lys (v. Mika)
2 medlemmer har efterspurgt, at foreningen indkøber mere lysudstyr til udlån til
projekter. Der drøftes, om vi skal søge lokalforeningspuljen til dette, så vi kan få nogle
lidt mere holdbare lys end dem, vi har.
Indkøb af små/billige LED-spots (som vi allerede har) til ca. 1.000 kr., 4 stk.
Indkøb af wireless/batteri LED-spots, hvis vi får dem gennem puljen (ca. 6.000 kr.), 4 stk.
Alle stemmer for. Tages af opsparing, hvis ikke vi får puljen.

Punkt 3.2: Indkøb af sovegrej (v. Ann)
Magisk Skole har efterspurgt, at foreningen indkøber låne-overnatningsgrej til frivillige,
der ikke selv har eller kan medbringe overnatningsgrej.
Indkøb af 4 madrasser (ok kvalitet) til ca. 2.000 kr., hvis vi ikke får puljen.
Indkøb af 5 madrasser + soveposer til ca. 5.000 kr., hvis vi får puljen.
Alle stemmer for. Tages af opsparing, hvis vi ikke får puljen.

Punkt 3.3: Indkøb af toaster (v. Ann)
Et medlem har efterspurgt indkøb af en toaster, så vi kan lave toast til Åben Torsdag.
500 kr. til toaster.
Alle stemmer for. Tages af faste anskaffelser.

Punkt 4: Status på foreningens aktiviteter
Punkt 4.1: Aarhus ved Midnat (v. Emilie)
Intet nyt.

Punkt 4.2: Den Magiske Skole Aarhus (v. Mika)
Vi har nu fået venteliste. Det er både rigtigt fedt, men også rigtigt trist, at vi bliver nødt til
at afvise folk.
Vi har fået en god frivilligtilslutning, men kan altid bruge flere.
Stadig udfordret på transport.

Punkt 4.3: Biblioteksudvalget (v. Tobias)
Tobias tager nu endelig Biblioteksudvalget op, efter at have snakket kort med den gamle
biblioteksudvalgsfører.
Lukas Sørensen melder sig til at være med. Biblioteksudvalget består nu af Tobias og
Lukas. De to mødes og snakker det gamle procedure dokument igennem.
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Punkt 4.4: Efterskolebesøg (v. Benjamin)
Stryges som fast punkt. Intet nyt.

Punkt 4.5: Legendarisk Filmaften i Aarhus (v. Mika)
Mika hopper af som tovholder. Ann bliver den nye tovholder.

Punkt 4.6: Åben Torsdag (v. Ann)
Der kommer ny ordning for hvem, der er ansvarlig fra gang til gang, og hvad det
indebærer. Den ansvarlige på en pågældende dag må tage en gratis sodavand som tak.
Der er kommet en opfordring til at have et øl-alternativ, fx cider - dette bliver dog dyrere,
nok 15 kr. pr. dåse, for at det kan løbe rundt.

Punk 4.7: Voksenkampagne til Magisk Skole (v. Emilie)
Intet nyt.

Punkt 4.8: Karls Konfirmation (v. Mika)
Intet nyt.

Punkt 4.9: Hunger & Ligdans (v. Tobias)
Det går vildt godt. Der er afvikling om et par uger!

Punkt 4.10: Blod & Begær (v. Ann)
Det går langsomt fremad - der arbejdes på nogle små hickups.

Punkt 4.11: Jubilæum (v. Mika)
5 års Jubilæet er blevet besluttet til at blive afholdt d. 25. November. Konceptet bliver, at
der først er et “5 års fødselsdags” tema jubliæum med alt, hvad dertil hører. Derefter
flytter vi ud i andre lokaler for at feste natten igennem og fejre <3.
Vi er begyndt at bruge penge, dog har Ann ikke færdiggjort et fuldendt budget, men det
kommer snart (pt. er det altså på 1.000 kr.)
Vi skal da have en ønskeliste!

Punkt 4.x: Nye initiativer?
Punkt 4.12: Figurspil (v. Tobias)
Tobias vil gerne starte figurspil i foreningen - måske Bloodbowl, siden det er nemt at
starte op og lave turneringer i. Vil gerne søge Strakspuljen til dette - mega fedt!
Finian bliver kontaktperson på projektet.

Punkt 5: Opsamling på Alkoholsnak (v. Ann)
Vi har holdt først møde om foreningens alkoholpolitik. Mika og Ann har ikke fået sammenskrevet
det endnu og har derfor ikke noget at fremlægge. Det tages op igen på et af de fremtidige
bestyrelsesmøder.
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Punkt 6: Delegation til Bifrost Generalforsamling (v. Tobias)
Under punktet forlader ikke-bestyrelsesmedlemmer mødet, mens punktet drøftes af
bestyrelsen.

2 ansøgningen indenfor tidsfrist, og 3 ansøgningen efter tidsfrist. Bestyrelsen giver dispensation
for de for sent indsendelser og kigger på alle 5 ansøgninger. Der skal vælges 3, da Tobias som
delegationsleder allerede har en plads.
Elysions 4 delegerede bliver: Tobias Nielsen (delegationsleder), Ozzy Askham, Martin
Romedahl og Ann Christensen. Derudover kan vi forvente at se Noah Adkins og Freja Lunau,
da de begge er en del af Bifrosts hovedbestyrelse.

Punkt 7: Elysion Generalforsamling 2023 arbejdsgruppe (v. Ann)
Generalforsamlingen nærmer sig så småt, og vi skal have nedsat en arbejdsgruppe. Ann
forklarer, hvordan det har været de tidligere år.
Mika, Tobias, Lukas og Ozzy og evt. Freja (vi spørger hende) vælges til at være i
arbejdsgruppen. Ann er backstopper (hjælper med det praktiske) i tilfælde af frafald.
Fra bestyrelsen opfordres der til, at generalforsamlingen lægges i februar, men i sidste ende må
arbejdsgruppen drøfte det og vende tillbage.

Punkt 8: Eventuelt.
- Rollespil på Naturhistorisk Museum - reklame?
- Emilie vil gerne sige, at vi alle sammen er dejlige <3.
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